
        

Protokół nr LI/VII/22 

z Sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 

z dnia 23 czerwca 2022 r. 

 

 

Część I. 

1. Sprawy proceduralne: 

Sesję rozpoczęto o godz. 14:00, zakończono o godz. 16:59.     

Miejsce obrad: sala konferencyjna w Inkubatorze Przedsiębiorczości w Lądku-Zdroju, ul. 

Kolejowa 6. 

Sesję otworzył Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Lądka-Zdroju – Pan Łukasz Mróz. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej powitał: Radnych, Burmistrza Lądka-Zdroju Romana 

Kaczmarczyka, Zastępcę Burmistrza Lądka-Zdroju Panią Alicję Piwowar, Panią Skarbnik 

Wiolettę Wiśniewską, Radcę Prawnego Panią Irenę Brzozowską, Strażników Miejskich; 

Komendanta Straży Miejskiej Pana Krzysztofa Szecela, pracowników Lądeckich Usług 

Komunalnych; Panią Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego Panią Lidię Achrem; pracowników 

UMiG obsługujących sesję; mieszkańców oraz wszystkich pozostałych przybyłych na sesję. 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Na sali obrad obecnych 12 radnych, nieobecni: Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Małgorzata Bednarek, Radny Artur Dobrzyński, Radna Ewelina Rycaj.   

 

Ogłoszony porządek obrad:   

1. Debata nad Raportem o stanie Gminy Lądek-Zdrój za 2021 r. i podjęcie uchwały w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Lądka-Zdroju wotum zaufania. 

2. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Lądek-Zdrój za 2021 rok; 

b) w sprawie udzielenia Burmistrzowi Lądka-Zdroju absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

za rok 2021; 

c) w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2022 rok; 

d) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 2022-

2036; 

e) w sprawie utworzenia przez Gminę Lądek-Zdrój Spółdzielni Energetycznej „Lądecka 

Spółdzielnia Energetyczna”; 



f) w sprawie przedłożenia organowi regulacyjnemu projektu Regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Lądek-Zdrój; 

g) w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych Lądeckich usług Komunalnych Sp. z o.o. w Lądku-Zdroju; 

h) w sprawie określenia średniej ceny paliwa w Gminie Lądek-Zdrój w roku szkolnym 

2022/2023; 

i) w sprawie utworzenia Zespołu Szkół Publicznych w Lądku-Zdroju; 

j) w sprawie założenia publicznego pięcioletniego Technikum Służb Ratowniczych i 

Uzdrowiskowych w Lądku-Zdroju; 

k) w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Lądku-Zdroju nr XXIX/337/04 z dnia 2 

grudnia 2004 r. w sprawie przyjęcia statutu Centrum Kultury i Rekreacji w Lądku-Zdroju.   

3. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

4. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

5. Oświadczenia, wnioski radnych. 

6. Zamknięcie obrad.                                                                                          

                                                                                                                                          

Poddano pod głosowanie protokół nr L/VI/22 z sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju z dnia 26 

maja 2022 r. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych; radni przyjęli protokół jednogłośnie - 

11 głosów „za”. 

O udzielenie głosu poprosił Burmistrz Lądka-Zdroju Pan Roman Kaczmarczyk. 

Burmistrz Lądka-Zdroju w swojej wypowiedzi przedstawił aktualną sytuację oświaty w 

Gminie Lądek-Zdrój i złożył wniosek formalny w sprawie zmiany porządku obrad poprzez 

wykreślenie w części II, w pkt 2 z bloku uchwał podpunktu i) projekt uchwały w sprawie 

utworzenia Zespołu Szkół Publicznych w Lądku-Zdroju.  

Głos zabrał Radny Leszek Pazdyk, który zadał pytanie, jaki jest powód wycofania projektu 

tej uchwały przez Pana Burmistrza. 

Burmistrz Lądka-Zdroju odpowiedział, że dobro dzieci.  

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem, w głosowaniu imiennym wzięło udział 12 radnych 

(do obrad dołączyła Radna Magdalena Podyma); 10 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 1 głos 

„wstrzymujący się”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju przyjęła wniosek; porządek obrad został zmieniony. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 5 minut przerwy.                              

 O godzinie 14:47 obrady zostały wznowione. 

 



Część II. 

 

1. Debata nad Raportem o stanie Gminy Lądek-Zdrój za 2021 r. i podjęcie uchwały w 

sprawie udzielenia Burmistrzowi Lądka-Zdroju wotum zaufania. 

 

Jako pierwsza głos w debacie nad Raportem o stanie Gminy Lądek-Zdrój za 2021 r. zabrała 

Radna Dorota Łakucewicz. Radna zapytała skąd się wzięła różnica w założeniach a 

wykonaniu wydatków majątkowych w tym finansowanych ze źródeł Unii Europejskiej (dane 

zawarte w Raporcie na stronach od 37 do 40).  

Odpowiedzi na to pytanie udzielił Burmistrz Lądka-Zdroju.  

Kolejne pytanie w debacie zadała Radna Dorota Łakucewicz. Radna zapytała o dochody 

własne jednostek oświatowych z tytułu np. dzierżaw; czy środki pozyskane w ten sposób 

wracają w jakiejść części do szkół.  

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Lądka-Zdroju, informując że Gmina stara się, aby te środki 

wracały do szkół w postaci chociażby zakupu pomocy dydaktycznych.   

Głos w debacie zabrała Radna Edyta Kolendo. Radna zwróciła uwagę na ogromny koszt 

dowozu uczniów objętych kształceniem specjalnym. Radna zadała pytanie, czy istnieje 

jakikolwiek program, który miałby na celu zatrzymanie tych dzieci w naszych placówkach. 

Odpowiedzi na to pytanie udzielił Burmistrz Lądka-Zdroju, przyznając że jest spore 

zapotrzebowanie na utworzenie oddziałów integracyjnych.  

Głos zabrała ponownie Radna Edyta Kolendo, która zapytała jakie działania podejmuje 

Gmina, aby zweryfikować ilość osób, które nie złożyły deklaracji w sprawie odpadów 

komunalnych, a są zameldowane na terenie Gminy Lądek-Zdrój.   

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Lądka-Zdroju, przedstawiając po krótce jakimi narzędziami 

dysponuje Gmina, aby zweryfikować dekalrowane przez mieszkańców dane w tym zakresie.  

Głos zabrała ponownie Radna Edyta Kolendo, która w swojej wypowiedzi odniosła się do 

planowanych inwestycji. Radna zapytała, czy realizacja inwestycji nie jest zagrożona przez 

inflację i wzrost cen. 

Odpowiedzi na to pytanie udzielił Burmistrz Lądka-Zdroju, przyznając że wszystkie inwestycje 

są zagrożone przez znaczny wzrost cen. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że do zabrania głosu w debacie nad 

Raportem o stanie Gminy Lądek-Zdrój za 2021 r. nie zapisał się żaden z mieszkańców Gminy 

Lądek-Zdrój.  

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 

Rewizyjnej Panią Beatę Dańkowską-Szczygieł, która poinformowała, że Komisja Rewizyjna 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Lądka-Zdroju 



wotum zaufania. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w głosowaniu tej uchwały wymagana 

jest bezwzględna większość ustawowego składu rady. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie udzielenia Burmistrzowi Lądka-Zdroju 

wotum zaufania, w głosowaniu wzięło udział 12 radnych; 10 głosów „za”, 2 głosy 

„wstrzymujące się”.   

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LI/349/2022, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

2. Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w następujących sprawach: 

 

a) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Gminy Lądek-Zdrój za 2021 rok 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Mróz odczytał na głos treść uchwały Regionalnej 

Izby Obrachunkowej we Wrocławiu w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Lądka-

Zdroju sprawozdaniu rocznym z wykonania budżetu Gminy Lądek-Zdrój za 2021 rok. 

O udzielenie głosu poprosił Burmistrz Lądka-Zdroju, który w swojej wypowiedzi odniósł się 

do nadwyżki budżetowej, którą udało się uzyskać.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o opinię Komisji ds. Gospodarczych.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk, który 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w głosowaniu tej uchwały wymagana 

jest bezwzględna większość ustawowego składu rady.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 12 radnych; 12 głosów 

„za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LI/350/2022, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

b) w sprawie udzielenia Burmistrzowi Lądka-Zdroju absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za rok 2021 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Mróz odczytał na głos treść uchwały Regionalnej 

Izby Obrachunkowej we Wrocławiu w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej o 

udzielenie Burmistrzowi Lądka-Zdroju absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2021. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 

Rewizyjnej Panią Beatę Dańkowską-Szczygieł, która poinformowała, że Komisja Rewizyjna 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk, który 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 



Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w głosowaniu tej uchwały wymagana 

jest bezwzględna większość ustawowego składu rady.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 12 radnych; 12 głosów 

„za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LI/351/2022, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

c) w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2022 rok 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji ds. 

Gospodarczych Pana Leszka Pazdyka, który poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 12 radnych; 12 głosów 

„za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LI/352/2022, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

d) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 2022-

2036 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji ds. 

Gospodarczych Pana Leszka Pazdyka, który poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 12 radnych; 12 głosów 

„za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LI/353/2022, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

e) w sprawie w sprawie utworzenia przez Gminę Lądek-Zdrój Spółdzielni Energetycznej 

„Lądecka Spółdzielnia Energetyczna” 

Głos zabrał Burmistrz Lądka-Zdroju, który omówił główne założenia projektu uchwały. 

Burmistrz Roman Kaczmarczyk przedstawił dane związane z planami wybudowania farmy 

fotowoltaicznej oraz utworzenia Spółdzielni Energetycznej w formie prezentacji.  

Pytanie do projektu uchwały zadał Radny Tomasz Stuła. Radny zapytał, czy członkowie 

Spółdzielni będą zobowiązani do usunięcia dotychczasowych źródeł ciepła.  

Burmistrz Roman Kaczmarczyk odpowiedział, że nie.  

O zabranie głosu poprosił Radny Sławomir Walentynowicz, który wyraził opinię, że sesja Rady 

Miejskiej to nie miejsce na przedstawianie radnym tak szczegółowych danych.   

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej wyraził opinię, że uzasadnienie tego projektu uchwały 

było potrzebne.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk, który 



poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 12 radnych; 12 głosów 

„za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LI/354/2022, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

f) w sprawie przedłożenia organowi regulacyjnemu projektu Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Lądek-Zdrój 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk, który 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 12 radnych; 12 głosów 

„za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LI/355/2022, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

g) w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i 

urządzeń kanalizacyjnych Lądeckich usług Komunalnych Sp. z o.o. w Lądku-Zdroju 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk, który 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 12 radnych; 12 głosów 

„za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LI/356/2022, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

h) w sprawie określenia średniej ceny paliwa w Gminie Lądek-Zdrój w roku szkolnym 

2022/2023 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Komisja ds. Społecznych pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 12 radnych; 12 głosów 

„za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LI/357/2022, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

i) w sprawie założenia publicznego pięcioletniego Technikum Służb Ratowniczych i 

Uzdrowiskowych w Lądku-Zdroju 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Komisja ds. Społecznych pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 12 radnych; 12 głosów 

„za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LI/358/2022, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 



 

j) w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Lądku-Zdroju nr XXIX/337/04 z dnia 2 

grudnia 2004 r. w sprawie przyjęcia statutu Centrum Kultury i Rekreacji w Lądku-

Zdroju 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Komisja ds. Społecznych pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 12 radnych; 12 głosów 

„za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LI/359/2022, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 5 minut przerwy.                              

 

3. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

 

Burmistrz Lądka-Zdroju przedstawił radnym sprawozdanie z działalności między sesjami w 

formie pisemnej, przesyłając materiały na portal dla radnych.  

 

Pytanie do sprawozdania zadała Radna Edyta Kolendo, która zapytała o spotkanie z 

Dyrektorem Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska. 

 

Burmistrz Lądka-Zdroju poinformował o przebiegu spotkania i ograniczeniach dotyczących 

działek położonych w obszarze Natura 2000. 

 

Tytułem uzupełnienia Burmistrz Lądka-Zdroju przestawił radnym bieżące informacje 

dotyczące m.in.: zajęcia wysokiego miejsca w rankingu Gmin, wymiany oświetlenia, 

planowanego remontu ratusza. Na zakończenie Burmistrz Lądka-Zdroju podziękował za 

udzielenie absolutorium. 

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

4. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

 

W związku z nieobecnością Przewodniczącej Rady Miejskiej Lądka-Zdroju informacje nie 

zostały przedstawione.   

 

5. Oświadczenia, wnioski radnych. 

 

O udzielenie głosu poprosiła Radna Dorota Urbańczyk, która zaznaczyła, że wypowiada się 

w imieniu własnym oraz nauczycieli ze Szkoły Podstawowej Nr 1 w Lądku-Zdroju. W swojej 

wypowiedzi Radna podkreśliła, że nauczyciele nigdy nie byli przeciwko utworzeniu 

Technikum, ani przeciwko działalności Liceum Ogólnokształcącego. Na zakończenie Radna 

dodała, że dla nauczycieli dobro dzieci jest najważniejsze.  



Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

6. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Małgorzata 

Bednarek zakończyła obrady sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

 

Integralną częścią protokołu jest zapis audiowizualny w wersji elektronicznej.        

 

 

 

Protokołowała: 

Emilia Pilarska 

(-)  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Dodatkowe załączniki do protokołu: 

1. Ogłoszenie o zwołaniu sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju (porządek obrad). 

2. Lista obecności na sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 23-06-2022 r. 

3. Lista imienna głosowań podczas sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 

   23 czerwca 2022 r. 

 


